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Skrivelse sommarjobb

Vi vill att förvaltningen utreder möjligheten att kraftigt utöka antalet sommarjobbare som ska arbeta
i stadsdelens parker och offentliga miljöer.

Den tredje april konstaterar staden på sin hemsida att nästan hälften av de planerade sommarjobben
riskerar att försvinna i spåren av Covid-19. Vård- och omsorgsboenden, förskolor och LSS-boenden
kan av uppenbara skäl inte ta emot några unga i sommar. Detta i en situation där fler unga kommer
vara kvar i staden och färre sommarjobb kommer att finnas att söka från andra aktörer.

Maj 2017 var en enda lång värmebölja. Det skapade ett enormt tryck i stadens populäraste parker.
Normalt när värmen kommer så brukar stora delar av staden vara på semester. Värmen kom när
"alla" var hemma.

Vi kan få en liknande situation i sommar. Stockholmarna kommer semestra hemma i en långt mycket
större utsträckning än tidigare. Vi vill därför undersöka möjligheten att kraftigt utöka antalet
sommarjobbare i parkerna. Det kan handla om ytterligare städning, underhåll av parkmiljön och
information till besökare. Det senare kan vara nog så viktigt i tider som dessa. Utöver parkjobben vill
vi också passa på att uppmana förvaltningen att vara kreativa när det gäller att hitta ersättningsjobb
för dem som försvunnit.

Skälen är de gamla vanliga: De unga får värdefulla erfarenheter, en första rad på sitt CV. Deras
insatser bidrar till en bättre stadsdel. Vi i stadsdelen hittar nya medarbetare. Dessutom visar
undersökningar att ett schysst första sommarjobb är brottsförebyggande eftersom de unga lär sig
rätt från början.


